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▪ Inleiding 

Onlangs hebben verschillende ondernemers deelgenomen aan de enquête voor de herinrichting van de 
Zoerbeemden, Schietkelderweg en Industrieweg. Hiervoor willen we de deelnemers hartelijk danken. In 
de enquête werden vragen gesteld over verschillende aspecten zoals verkeersveiligheid, parkeren en 
afwatering. Dit heeft ons goede inzichten opgeleverd over wat de ondernemers belangrijk vinden en waar 
de problemen liggen. In dit verslag zal per thema kort worden aangegeven wat de voornaamste algemene 
reacties zijn. 
 

▪ Verkeersveiligheid 

De verkeersveiligheid wordt in het algemeen als redelijk ervaren. Er word aangegeven dat er vaak hard 
wordt gereden maar ook dat de rijweg af en toe te smal is om elkaar te passeren. Bovendien wordt de 
wens geuit om de loopverbinding te verbeteren en een oplossing te voorzien voor de aansluiting van de 
rijweg op het fietspad aan de Emmastraat. 
 

▪ Bereikbaarheid 

 
De meeste ondernemers zijn tevreden over de bereikbaarheid. Echter zijn enkele ondernemers niet goed 
bereikbaar, voornamelijk doordat de Meezenbroekweg niet verhard is. 
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▪ Parkeren 

 
Uit de enquête blijkt dat parkeren een belangrijk aandachtspunt is en verbeterd moet worden. Zo wordt 
er aangegeven dat er te weinig parkeerplaatsen zijn. Hierdoor staan veel wagens geparkeerd op de rijweg 
wat dan weer voor onveilige situaties zorgt en komt de doorstroming van het verkeer niet ten goede. 
 

▪ Groen 

Over de groenvoorziening wordt aangegeven dat het momenteel slecht wordt onderhouden wat zorgt 
voor een rommelig uitzicht. 
 

▪ Riolering/afwatering 
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Er worden veel meldingen gemaakt van slechte afwatering. De straat staat bij hevige regenval blank. Dit 
zorgt voor wateroverlast bij de bedrijven zelf. Dit komt vooral omdat het riool de hoeveelheid water niet 
aan kan. 
 

▪ Openbare verlichting 

Er wordt aangegeven dat er veel donkere plekken zijn in het plangebied en dat er meer/beter verlichting 
gewenst is. Vooral bij de Industrieweg zou de verlichting ondermaats zijn. 
 

▪ Kadastrale situatie 
Eventuele bijzonderheden met de kadastrale situatie worden met de betreffende bedrijven besproken 
 

▪ Bereikbaarheid tijdens de uitvoering 
De bedrijven zullen tijdens de uitvoering beperkter bereikbaar zijn. Wel is het streven om dit zoveel 
mogelijk te beperken. In de enquête zijn daarom ook al een aantal vragen gesteld over de openingstijden 
en bevoorrading van de bedrijven. Om hier nog meer duidelijkheid in te krijgen, zullen er per straat nog 
bijeenkomsten worden georganiseerd om dit met alle bedrijven af te stemmen. 

 
▪ Conclusie 

Uit de enquête blijkt dat vooral de afwatering en het parkeren grote aandachtspunten zijn. Met de 
opgehaalde informatie gaan we aan de slag met het opstellen van een ontwerp voor het plangebied. Dit 
ontwerp willen we u voorleggen en toelichten. Hiervoor organiseren we een bijeenkomst waarvoor u een 
uitnodiging zult ontvangen. 


